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فرمانده مرزبانی ناجا : 
امنیت کشور در بالاترین سطح است

فرمانده مرزبانی ناجا گفت: امروز امنیت کشور در بالاترین سطح 
ممکن قرار دارد و هیچ گونه دغدغه ای برای امنیت وجود ندارد.

سردار "احمدعلی گودرزی" در حاشیه بازدید از یگان های 
مرزی استان گلستان، سربازی و نگهبانی از مرزهای کشور 
را جهت برقراری امنیت و حفظ میهن اسلامی امری مقدس 
با  مرزبانان  داشت:  اظهار  و  دانست  جاویدان  افتخاری  و 
روحیه ایثارگری و شهادت طلبی از مرزهای ایران اسلامی 
به  تجاوز  و  تعدی  اجازه  و  کنند  می  پاسداری  و  حراست 

دشمنان و بیگانگان را نخواهند داد.
وی با اشاره به اینکه نشاط و شادابی وصف ناپذیری در روحیه 
مرزبانان وجود دارد، افزود: الحمدلله کشور با ثبات و مقتدری در 
منطقه هستیم، مرزهای مستحکم و سربازان جان بر کفی داریم 
که در کنار یکدیگر با درک درست از خدمت به امنیت کشور، از 

حریم و مرزهای کشور پاسداری و حراست می کنند.
سردار گودرزی با بیان اینکه مرزبانی یکی از ایستگاه های اثرگذار 
در تامین امنیت کشوردر موفقیت های مختلف در عرصه های 
مختلف در کشور است، ادامه داد: مرزبانان در شرایط مختلف از 
مرزهای کشور مراقبت می کنند و امروز امنیت کشور در بالاترین 
سطح ممکن قرار دارد و هیچ گونه دغدغه ای برای امنیت وجود 

ندارد.
سردار گودرزی با بیان اینکه استکبار جهانی افکار و نقش های 
شوم پیرامون مرزهای ایران اسلامی دارد، بیان کرد: مرزبانان 
باید همواره پویا، هوشمند، آموزش دیده و آماده باشند تا با توکل 
بر حق تعالی از مرز های عزت و شرف ایران عزیز حراست و 

پاسداری کنند.
وی با تاکید بر هوشمندسازی، تجهیز مرزهای کشور الکترونیکی 
و اپتیکی خاطر نشان کرد: مرزبانان باید همواره پویا، هوشمند، 
آموزش دیده و آماده باشند تا با توکل بر حق تعالی از مرز های 

عزت و شرف ایران عزیز حراست و پاسداری کنند.
فرمانده مرزبانی ناجا روحیه مرزبانان را همچون روحیه رزمندگان 
دوران دفاع مقدس دانست و تصریح کرد: خون شهدای مرزبانی 
هم امتداد خون امام حسین )ع( است که رزمندگان مرزبانی با 
همان ایده و انگیزه از سرحدات ایران دفاع می کنند و حس غرور 

به وطن در همه  آنها نمایان است.

عضو کمیسیون عمران مجلس :
خرید خانه برای یک کارمند

 4۸سال طول می کشد
یک عضو کمیسیون عمران درباره گرانی مسکن گفت: گاهی 
آمارهایی داده می شود که تاسف بار است،امروز گفته می شود 
یک کارمند باتوجه به شرایط فعلی ۴۸سال طول می کشد تا 

یک خانه بخرد.
مجتبی یوسفی درباره این که گفته می شود طرح ها و پروژه های 
نیمه تمام عمرانی وجود دارد که در سالیان گذشته هیچ پیشرفت 
فیزیکی نداشتند اما در هر دوره بودجه دریافت می کنند، گفت: 
یکی از مشکلاتی که در حوزه عمرانی و در بحث زیرساخت ها با 
آن مواجه هستیم این است که پروژه های بسیار زیادی در سطح 
کشور و استان ها نیمه کاره هستند و از سنوات استفاده می کنند 

اما هنوز به اتمام نرسیده اند.
این عضو کمیسیون عمران مجلس شورای اسلامی خاطرنشان 
کرد: برخی از پروژه های عمرانی به قدری طول کشیده اند که 
در حال حاضر مستهلک و فرسوده هستند، چرا که دوره احداث 
آن ها طول کشیده و در حال حاضر مستهلک و فرسوده حساب 

می شوند. 
وی تاکید کرد: پروژ ه ای که ۱۰ الی ۱۲ سال طول بکشد، در واقع  
نیمی از عمر مفیدش را از دست داده است و دیگر نمی توان به 

آن کارایی که برایش در نظر گرفتیم، برسیم. 
نماینده اهواز و باوی ادامه داد: یکی از اشتباهاتی که توسط دولت 
و بعضی از همکاران در مجلس صورت می گیرد این است که 

دوست دارند پروژه های جدید تعریف کنند.
وی ادامه داد: متاسفانه دولت در این ۷ سال برنامه خوبی را برای 
مسکن تدوین نکرد و در این مدت شاهد بی برنامگی بودیم که 
مشکلات مسکن را برای قشر مستضعف، کارگر و کارمند به 

وجود آورده است. 
یوسفی خاطرنشان کرد: گاهی آمارهایی داده می شود که تاسف 
بار است، امروز گفته می شود یک کارمند باتوجه به شرایط فعلی 
۴۸ سال طول می کشد تا یک خانه بخرد. از همین رو باتوجه 
به شرایط در کمیسیون عمران مجلس شورای اسلامی تلاش 
داریم تا یک لایحه ای را به صحن بیاوریم برای ساخت خانه های 
ارزان قیمت برای اقشار ضعیف، مستضعف و کارگر تا نگرانی در 

این قشر شریف و زحمت کش کمتر شود.

با پنج رای اعضای شورای شهر ؛
شهردار مسجدسلیمان انتخاب شد

شهردار  شهر،  شورای  اعضای  رای  پنج  با  مولایی  پیمان 
مسجدسلیمان شد. گفتنی است پیمان مولایی، پیش از این نیز 
مسئولیت هایی همچون شهردار مسجدسلیمان طی سالهای ۹۱ 
تا ۹۲،رئیس اداره خدمات مهندسی و بهسازی اماکن شرکت 
نفت مسجدسلیمان، رئیس روابط عمومی این شرکت و عضو 
هیئت مدیره باشگاه نفت مسجدسلیمان را در کارنامه کاری خود 

داشته است.

با انتخاب اعضا شوراي شهر ؛
محمود دلف لویمی شهردار خرمشهر شد

به  را  لویمی  اعضای شورای اسلامی خرمشهر محمود دلف 
عنوان شهردار خرمشهر انتخاب کردند.

مصطفی مطور جزیره رییس شورای اسلامی خرمشهر اظهار 
داشت:  نشست رسمی شورای اسلامی شهر خرمشهر با حضور 
هفت عضو شورا و با دستور کار بررسی روزمه و استماع برنامه 
خرمشهر  شهردار  پست  تصدی  کاندیدای  پیشنهادی  های 

همچنین انتخاب شهردار این شهر امروز برگزار شد.
وی افزود: پس از بررسی گزینه ها محمود دلف لویمی با چهار 
رای موافق و سه رای مخالف به عنوان شهردار جدید خرمشهر 

انتخاب شد.
رییس شورای شهر خرمشهر گفت: داوود دارابی شهردار خرمشهر 
سه شنبه هفته گذشته استعفای خود را تقدیم شورا کرد که این 
استعفا مورد قبول اعضای شورا قرار گرفت و محسن یاساییان 
خرمشهر  شهرداری  سرپرست  عنوان  به  شهردار  انتخاب  تا 
انتخاب شد. دلف لویمی پیش از این مدیر عامل سازمان طراحی 
شهرداری های خوزستان، معاونت حمل و نقل و ترافیک شهری 

شهرداری اهواز و شهردار دارخویین بود.

رئیس اتاق بازرگانی فارس :
22 میلیارد دلار ارز گم شد!

رئیس اتاق بازرگانی فارس با بیان اینکه به بهانه تخصیص ارز 
دولتی، دست کم ۲۲ میلیارد دلار ارز این کشور در شرایط تحریم 
ناپدید شده است، گفت: برخلاف رئیس جمهور که معتقد است 
ارز متعلق به دولت است، معتقدم ارز متعلق به کشور و مردم 

است.
تومانی  ارز  ۴۲۰۰  باید تخصیص  رزاقی گفت: دولت  جمال 
را به دلیل فسادها و رانت های انجام شده  قطع کند، اما به 
جای تخصیص آن منابع به عنوان کوپن، باید به همان میزان 
بر دستمزد جامعه کارگری و افراد تحت پوشش کمیته امداد و 

بهزیستی بیفزاید.
وی با بیان اینکه اتاق بازرگانی نسبت به تخصیص ارز ۴۲۰۰ 
تومانی اعتراض جدی داشته و دارد، افزود: ما معتقدیم ارز دولتی 

جز فساد نتیجه ای در بر نداشته است.
با اشاره به مصوبه اخیر  ادامه  اتاق بازرگانی فارس در  رئیس 
مجلس درباره جلوگیری از تخصیص ارز دولتی و اعطای کوپن 
به خانوار نیازمند تصریح کرد:معتقدم به جای اعطای کوپن، باید 
مابه ازای ارز دولتی و ارز آزاد به عنوان یارانه دستمزد به اقشار 
حقوق بگیر و افراد تحت پوشش کمیته امداد و بهزیستی پرداخت 

شود.
جمال رازقی با بیان اینکه در سیستم کوپنی نیز فساد ایجاد می 
شود، خاطر نشان کرد: چراکه در چرخه توزیع کالاهای کوپنی 

نیز فساد به بار می آید.

وزارت راه و شهرسازی :
ثبت نام وام ودیعه مسکن پیامکی شد

بر اساس اطلاعیه وزارت راه و شهرسازی ثبت نام کمک ودیعه 
مسکن از شنبه به صورت پیامکی با ارسال کدملی سرپرست 

خانوار به سرشماره٣۰۰۰۷٣٦۴۰ آغاز می شود.
بر اساس اطلاعیه وزارت راه و شهرسازی، جهت رعایت اصول 
بیماری کرونا و رفاه حال  از گسترش  بهداشتی و جلوگیری 
متقاضیان دریافت تسهیلات کمک ودیعه مسکن، ثبت نام از 

متقاضیان با استفاده از سامانه پیامکی انجام خواهد شد.  
بدین منظور متقاضیان واجد شرایط می توانند از ساعت ۱۰ صبح 
روز شنبه ۴ مرداد با ارسال کد ملی سرپرست خانوار به شماره 
به  نسبت  خود،  همراه شخصی  تلفن  طریق  ٣۰۰۰۷٣٦۴۰از 

ثبت نام اولیه دریافت این تسهیلات اقدام کنند.
مهلت ثبت نام در ساعت ۲۴ روز پنج شنبه ۹ مردادماه به اتمام 

خواهد رسید.
آن  از طریق  متقاضی که  تلفن همراه  است شماره  ضروری 

پیامک ارسال می شود به نام فرد متقاضی باشد.
متعاقباَ زمان تکمیل اطلاعات و پرداخت تسهیلات از طریق 
www. Tem. سامانه طرح اقدام ملی مسکن به ادرس

mrud.ir اعلام خواهد شد.

سرکنسول ایران در بصره :
تصمیمی برای برگزاری 

راهپیمایی اربعین گرفته نشده است
سرکنسول ایران در بصره گفت: هنوز دو کشور عراق و ایران 
برای برگزاری اربعین تصمیم نهایی نگرفته اند و هر دو کشور در 

این رابطه دچار تردید هستند.
احمد سیاهپوش در حاشیه نشست غلامرضا شریعتی استاندار 
جمع  در  خرمشهر  در  عراق  قار  ذی  استاندار  با  خوزستان 
خبرنگاران، اظهار کرد: آمادگی در کشورها برای برگزاری اربعین 
در صورت رفع مشکل کرونا و موانع وجود دارد. سرکنسول ایران 
در بصره با بیان اینکه تمایل برای برگزاری مانور اربعین وجود 
دارد، افزود: با توجه به اینکه مانور اربعین پیوند میان دو امت 
است، به دنبال این هستیم که در صورت رفع مشکل کرونا در 

قالب کاروان های زیارتی زیارت اربعین انجام شود.
وی افزود: تلاش می شود هر دو کشور موارد بهداشتی لازم را 
در مورد بحث کرونا رعایت کنند و در صورت رعایت موارد و 
برطرف شدن مشکلات، زیارت انجام شود که برای عملی شدن 
این امر مردم باید موارد را رعایت کنند و وزارت بهداشت نیز 
توصیه های بسیاری در این خصوص دارد. سیاهپوش در پاسخ 
به »برگزاری مراسم اربعین با توجه به کمبودهای زیرساخت های 
بهداشتی و درمانی که استاندار ذی قار را وادار به درخواست 
کمک از استان خوزستان کرده است، چه توجیهی می تواند داشته 
باشد؟« گفت: سعی می شود در خصوص تأمین اکسیژن تا حد 
امکان به استان های عراق کمک شود و در صورت نیاز به دیگر 

تجهیزات پزشکی آمادگی برای کمک وجود دارد.

به زودي ؛
2 عرضه اولیه در راه است

در هفته اخیر عرضه اولیه »آبادا« انجام شد که در پایان آن، به 
هر کد بورسی حداکثر ۴۸ سهم در سقف قیمتی ۱۵۵۰ تومان 
تعلق گرفت که معادل حدود ۷۵ هزار تومان شد. اما پس از این 

احتمالا چه عرضه اولیه دیگری در راه باشد؟
شاید در لیست عرضه اولیه های جدید بازار سهام نماد بگیلان 
از جمله نمادهایی باشد که عرضه اولیه زودتر آن محتمل باشد. 
طبق اعلام مسئولان قرار بود این عرضه اولیه تا پایان تیر ماه 
انجام شود که با وجود فرا رسیدن ماه مرداد هنوز خبر جدیدی 

از آن نیست.
در ۱٦ تیر ماه امسال اعلام شد: »شرکت توسعه مسیر برق 
گیلان با نماد بگیلان امروز مورخ ۱٣۹۹/۰۴/۱٦ در فهرست 
نرخ های فرابورس ایران درج گردید تا این نماد نیز به لیست 

عرضه های اولیه ۱٣۹۹ بورس تهران افزوده شود.«
شرکت  مدیرعامل  لنده،  تقی زاده  حسنعلی  روز،  این  فردای 
مدیریت انرژی امید تابان هور، اعلام کرد: نماد شرکت توسعه 
مسیر برق گیلان به عنوان دویست و نوزدهمین نماد معاملاتی 
ماه جاری سهام  پایان  تا  احتمالا  و  ایران درج شد  فرابورس 

شرکت مزبور توسط فرابورس عرضه خواهد شد.
سید فریدالدین معصومی، مدیر عامل هلدینگ برق و انرژی 
غدیر هم در جمع خبرنگاران با اشاره به اینکه دو واحد گازی 
نیروگاه سیکل ترکیبی قشم تا پایان تیرماه جاری به بهره برداری 
مالکیت  تحت  نیروگاه های  ورود  بود:  گفته  می رسد  تجاری 
هلدینگ غدیر به بورس در حال انجام است و تا پایان تیرماه 
جاری قرار است نیروگاه گیلان در بورس عرضه شود. علاوه بر 
این نیروگاه، قرار است نیروگاه هرمز بندرعباس نیز که در دستور 

کار است در بورس عرضه شود.

امام جمعه ملاثانی گفت: استخدام در شهرستان، 
استخدام  و  است  ملاثانی  بومی  جوانان  حق 

غیربومی ها در منطقه باید پایان یابد.
جمعه  امام  آلبوشوکه  سیدحسین  حجت الاسلام 
گرامیداشت  ضمن  خبرگاران  جمع  در  ملاثانی 
نماز جمعه،  اولین  اقامه  ماه سالروز  پنجم مرداد 
اظهار کرد: پنجم مرداد یک روز تاریخی ماندگار 
است و وظیفه همه ماست تا در نماز جمعه که 
نمایش قدرت اسلام، عبودیت و بندگی و عامل 

اتحاد است حضور یابیم.
وی افزود: نماز جمعه علاوه بر هدایتگری مردم، 
مشکلات  آن  طریق  از  باید  که  است  تریبونی 

مردم را بیان، مطالبه و پیگیری کرد.
امام جمعه ملاثانی گفت: شهر ملاثانی بیش از 
یک سال از وجود امام جمعه دائم محروم بود که 
امام جمعه و  راه اندازی دفتر  اخیر،  ماه های  طی 
ستاد نماز جمعه همچنین فعال کردن ستاد امر 
قرار  کار  اولویت  در  منکر  از  نهی  و  معروف  به 
گرفتند و منبعد از تمام ظرفیت نهاد جمعه برای 
استفاده  فرهنگی  راهبری  و  فرهنگی  اثرگذاری 

خواهیم کرد.
پنجم  گرامیداشت  ستاد  تشکیل  از  وی 

داد:  ادامه  و  داد  خبر  شهرستان  در  مرداد 
گرامیداشت  برای  مختلفی  برنامه های 
رعایت  با  که  شده  پیش بینی  روز  این 
و  تجمعات  حذف  و  بهداشتی  پروتکل های 

است. مجازی  بصورت  اکثرا 
بیان  آلبوشوکه  سیدحسین  الاسلام  حجت 
و  ظرفیت ها  و  جمعه  نماز  دستاوردهای  کرد: 
پتانسیل های مختلف شهر در حوزه های مختلف، 

بر کسی  آنها  کار  اهمیت  از طریق رسانه ها که 
پوشیده نیست، برای مردم تبیین و معرفی شود.

شهرهای  معدود  از  ملاثانی  کرد:  عنوان  وی 
اساس  بر  آن،  مواسات  قرارگاه  که  است  استان 
منویات رهبری تا به امروز فعال بوده و باید شهر 
نمونه از نظر ولایتمداری و محب اهل بیت شود.

* استخدام های بی ضابطه باید پایان یابند
متاسفانه  کرد:  تصریح  ملاثانی  جمعه  امام 

همچنان  ملاثانی  شهر  و  باوی  شهرستان 
جهت  در  استانی  مسوؤلان  توجهی  کم  از 
کم  نتیجه  این  و  میبرند  رنج  مشکلات،  رفع 
مناطق  وضعیت  به  نسبت  مسؤولان  توجهی 

است. محروم 
سفارشی  های  استخدام  به  اشاره  ضمن  وی 
باوی  شهرستان  در  ضابطه  از  خارج  و  اخیر 
گفت: بکارگیری جوانان بومی باوی یک مطالبه 
بومی  جوانان  حق  از  دفاع  در  و  است  عمومی 

کوتاه نمی آییم.
مساله  کرد:  اظهار  آلبوشوکه  حجت الاسلام 
در  غیربومی ها  استخدام  و  صنایع  آلایندگی 
است  کرده  نگران  را  مردم  منطقه،  شرکت های 
با  نیست،  قبول  قابل  ما  برای  موضوع  این  و 
وجود تعداد زیاد جوانان بیکار در شهر، استخدام 
به  است  برانگیز  تاسف  غیربومی ها  بی ضابطه 
بومی  جوانان  حقوق  از  دفاع  در  علت  همین 

منطقه کوتاه نخواهیم آمد.
امام جمعه ملاثانی اذعان کرد: بکارگیری جوانان 
شهرستان باوی در صنایع شهرستان یک مطالبه 
عمومی است و تا رسیدن به نتیجه مطلوب این 

موضوع را قاطعانه دنبال خواهیم کرد.

عضو شورای کلانشهر اهواز با بیان اینکه آب مصرفی بسیاری از 
شهرستان های استان خوزستان از رودخانه کارون تامین می شود، 
باعث  رودخانه  آلودگی  و  فاضلاب  شدن  سرازیر  متاسفانه  گفت: 

مبتلا شدن مردم به بیماری های گوارشی شده است.
سید محسن موسوی زاده درباره آب شرب استان خوزستان اظهار 
داشت: در اکثر شهرهای خوزستان از جمله اهواز، آبادان، خرمشهر، 
برای رودخانه کارون که آب  ...تصفیه خانه مناسبی  سوسنگرد و 
مردم را تامین می کند، وجود ندارد و این آب به دلیل سرازیر شدن 
فاصلاب های خانگی، صنعتی و بیمارستانی باعث بروز بیماری های 

گوارشی می شود.
وی افزود: هرچند به آب تصفیه شده کلر زده می شود ولی همین 
کلر نیز مشکلات و عوارض بسیاری برای سلامتی مردم در پی 

دارد. طبق آمارها میزان ابتلای مردم به بیماری گوارشی و سرطان 
ها هم به دلیل آب و هم ریزگرها در استان بالا است.

وی افزود: با حضور معاون اول رئیس جمهور تصفیه خانه شرق 
قرار  برداری  بهره  اندازی و مورد  راه  تاکنون  اما  افتتاح شد  اهواز 
نگرفته است. آب شرب کلانشهر اهواز از سرچشمه های گتوند، 

طرح غدیر و ٣۰ درصد نیز از خود کارون تهیه می شود.
موسوی زاده ادامه داد: در کلانشهر اهواز و دیگر شهرستان های 
خوزستان اگر پمپ های هدایت کننده فاضلاب به سمت رودخانه 
این  با  بند می آورد. هرچند  را  نبود بوی تعفن نفس مردم  کارون 

وجود این بوی تعفن شهروندان را آزار می دهد.
زیرساخت  ترمیم  برای  کرد:  عنوان  اهواز  عضو شواری کلانشهر 
های فاضلاب اداره آبفا تمام شهر اهواز را شخم زده و صدها نقطه 
از خیابان های این شهر زیر و رو شده اند و تا بخواهند لکه گیری 
و روکش آسفالت انجام شود، زمان زیادی نیاز دارد در این در حالی 
است که حفاری ها برای مردم مشکلات زیادی ایجاد کرده است.

به  قطور  های  لوله  با  فاضلاب  انتقال  دلیل  به  کرد:  اضافه  وی 
تنها  نه  است  مردم  شرب  مصرف  که  آب  این  کارون  رودخانه 
خطر  هم  کشاورزی  مصارف  و  حیوانات  برای  بلکه  را  انسان ها 
آفرین است و حتی استشمام بوی این فاضلاب بیماری زا است چه 

برسد از آن مصرف شود.
بیان کرد: آب شرب  استان ها  نماینده خوزستان در شورای عالی 
اهواز را باید از رودخانه کارون جدا کرد و از طرح آبرسانی غدیر 

استفاده شود.
موسوی زاده ادامه داد: به دلیل کم شدن حجم رودخانه کارون در 
منازل آپارتمانی شهرهایی از جمله اهواز، خرمشهر و آبادان حتما 
این  در غیر  استفاده کنند چرا که  از دستگاه های پمپ آب  باید 
صورت آب به طبقات بالا نمی رسد؛ حالا هزینه برق و آلودگی 

صوتی ناشی از این پمپ ها بماند.
در  آب  های  کن  تصفیه  از  ناگزیرند  شهروندان  اکثر  گفت:  وی 
منازل خود استفاده کنند که الان قیمت های میلیونی دارند و هر ٦ 
ماه یک بار نیز باید فیلترهای شان را تعویض کنند که برای آنهم 

باید هزینه جداگانه ای صرف شود.
پیش از این نیز سید محمد علوی رئیس مرکز بهداشت خوزستان 
در خصوص شیوع بیماری های ناشی از آلودگی آب، اظهار کرد: دو 
شاخص برای تشخیص آب آشامیدنی سالم داریم که شامل میزان 

کلر باقی مانده در اب و غلظت میکروبی است.
و  خوردگی  ترک  دچار  آب  توزیع  لوله های  اینکه  بیان  با  وی 
شکستگی هستند، گفت: در بسیاری از مناطق استان خوزستان به 
ویژه مناطق حاشیه ای شهر و روستاها، این احتمال وجود دارد که 

فاضلاب به لوله های آب بزند.
رئیس مرکز بهداشت خوزستان نیز با اشاره به تبعات قطعی های 
برق در خوزستان، عنوان کرد: اکثر منازل پمپ دارند و قطعی برق 
نتیجه  افت فشار آب می شود که در  و  موجب خاموشی پمپ ها 

احتمال دارد فاضلاب اطراف لوله ها به درون آن کشیده شود.

کرونا  بیماری  بر  تأثیر  با حداقل  گیاهی  داروی  تاکنون هیچ گونه 
کشف نشده اما آمادگی آزمایش هر گونه ادعا در آزمایشگاه مرجع 

وجود دارد و با متخلفین در این عرصه نیز برخورد قاطع می شود.
معاون کل وزیر بهداشت از افزایش عرضه واکسن آنفلوانزا در پاییز 
آنفلوانزای تولید داخل  امیدواریم واکسن  امسال خبر داد و گفت: 

نیز تا پاییز به صورت نهایی آماده و عرضه شود.
ایرج حریرچی در حاشیه ستاد استانی کرونا در خراسان شمالی و در 
جمع خبرنگاران اظهار کرد: استفاده ۹۵ درصدی مردم از ماسک 
به اندازه تعطیلی های گسترده در نیمه اول فروردین ماه اثر دارد و از 
مردم درخواست داریم تا از زمان خروج و بازگشت به منزل ماسک 

را به صورت کامل استفاده کنند.
وی با تأکید بر عدم برگزاری هرگونه اجتماع های مختلف چندنفره 
تصریح کرد: باید مراقب کودکان و افراد پرریسک بود و خروج این 

افراد از منزل را به صفر یا حداقل ممکن رساند.
معاون کل وزیر بهداشت شست و شوی با محلول آب و صابون را 
بهترین اقدام لازم برای رفع آلودگی برشمرد و گفت: درزمینه مواد 
بهداشتی و ضدعفونی کمبودی در کشور وجود ندارد وبه صورت 

قطره چکانی و محدود نیز صادرات در حال انجام است.
گفت:  نیز  گیاهی  داروهای  به  نسبت  ادعاها  برخی  درباره  وی 
کرونا  بیماری  بر  تأثیر  با حداقل  گیاهی  داروی  تاکنون هیچ گونه 
کشف نشده اما آمادگی آزمایش هر گونه ادعا در آزمایشگاه مرجع 

وجود دارد و با متخلفین در این عرصه نیز برخورد قاطع می شود.
حریرچی نسبت به فروش داروهای شیمیایی به جز داروخانه ها نیز 
هشدار داد و افزود: داروی های شیمیایی خارج از داروخانه ها اکثراً 

تقلبی هستند و موجب ضرر و زیان برای افراد می شود.
وی در پاسخ به سؤالی درباره اعلام وضعیت استانی ابتلا به کرونا 
و  مختلف  استان های  در  آمار  فراوان  نوسان  علت  به  گفت:  نیز 
همچنین تعلق برخی بیماران بستری در استان های کشور به سایر 

نقاط دیگر، امکان اعلام آمار به صورت استانی وجود ندارد.
شهدای  آمار  آخرین  درباره  همچنین  بهداشت  وزیر  کل  معاون 
خدمت خاطرنشان کرد: در جلسه اخیر کمیته امنیتی اجتماعی ستاد 
کرونا، اصلاحاتی در آیین نامه اعلام شهدای خدمت ایجادشده که 

آمار رسمی نیز اعلام خواهد شد.
حریرچی به از افزایش عرضه و تجویز واکسن آنفولانزا طی پاییز 
سال جاری برای گروه های آسیب پذیر خبر داد و گفت: زنان باردار 
تحت پوشش مراکز درمانی وزارت بهداشت، گروه های آسیب پذیر و 
افراد دارای بیماری های زمینه ای از این واکسن برخوردار می شوند 
اما سیاست ما استفاده ۱۰۰ درصدی افراد جامعه از واکسن نیست.

گفت:  نیز  داخل  تولید  آنفولانزای  واکسن  درباره  انتها  در  وی 
به صورت  پاییز  تا  نیز  داخل  تولید  آنفولانزای  واکسن  امیدواریم 

نهایی آماده و عرضه شود.

عنوان  قیمت ها،  روزه  هر  افزایش  از  انتقاد  با  کارگری  فعال  یک 
کرد: رشد لجام گسیخته تورم قدرت خرید کارگران را پایین می آورد 

و افزایش ناچیز دستمزد و دیگر مولفه های مزدی جوابگو نیست.
چهار ماه از سال جدید می گذرد و در شرایطی که هر روز اخباری 
می رسد،  گوش  به  مسکن  بازار  در  سرسام آور  قیمت های  درباره 
هنوز از اعمال افزایش کمک هزینه مسکن کارگران خبری نیست. 
در یکی از تازه ترین اظهارنظرات در این باره محمد شریعتمداری 
مصوبه  این  گفت:  مرداد  اول  اجتماعی(  رفاه  و  کار  تعاون،  )وزیر 
در کمیته فرعی کمیسیون اقتصاد دولت تصویب شده و در حال 
آینده  انشاا... در هفته  اقتصادی دولت است.  حاضر در کمیسیون 
در صحن دولت تصویب و نهایی می شود و بعد از تصویب ابلاغ 
خواهد و مشکلی در این زمینه وجود ندارد. طبق مصوبه شورای 
عالی کار حق مسکن در سال جاری در صورت تصویب دولت از 
۱۰۰هزار تومان در سال ۹۸ به ٣۰۰هزار تومان در سال ۹۹ افزایش 

خواهد یافت.
کارگران  صنفی  انجمن های  کانون  رئیس  )نائب  ساداتی  هادی 
افزایش  میزان  میان  تناسب  امسال شاهد عدم  ساختمانی( گفت: 
دستمزد با تورم بودیم. نمایندگان کارگران برای اینکه بتوانند به 
توافق و تعاملی با دیگر شرکای اجتماعی خود برسند بر افزایش 
دیگر مولفه های مزدی ازجمله کمک هزینه مسکن تاکید کردند 

و نهایتا رای بر افزایش ۲۰۰ هزار تومانی حق مسکن داده شد. 
بر  چندانی  اثر  شده  تعیین  ارقام  که  می دانند  همه  داد:  ادامه  او 
معیشت کارگران ندارد. با حداقل حقوق و دیگر مولفه های مزدی 
مگر دستمزد یک کارگر چقدر می شود؟ هر چند بر این نظریم که 
هرچه زودتر باید افزایش کمک هزینه مسکن اعمال شود، اما حتی 

با سه و چهار برابر این مبلغ نیز مشکل کارگران حل نمی شود. 
ساداتی تصریح کرد: نگاهی به قیمت ها بیندازید. به افزایش لجام 
گسیخته قیمت مسکن در بحث فروش و اجاره نگاه کنید. با حقوق 

کارگری و با حق مسکن ٣۰۰ هزار تومانی چه مشکلی قرار است 
حل شود؟ 

او با بیان اینکه کارفرمایان از پرداخت افزایش کمک هزینه مسکن 
سر باز می زنند، گفت: آنها هم محق هستند. کارفرمایی که ۱۰۰ 
کارگر دارد وقتی قرار است افزایش کمک هزینه مسکن را اعمال 
این  در  کارفرما  اضافه می شود.  به هزینه هایش  زیادی  رقم  کند، 
هزینه  و  می دهد  بیمه  حق  می دهد،  مالیات  اقتصادی  بد  شرایط 
تولیدش هم روز به روز بالا می رود. این در حالی است که تولید 

داخلی خاک می خورد و قاچاق همچنان ادامه دارد. 
این فعال کارگری تاکید کرد: باید فکری به حال افزایش هر روزه 
را  کارگران  خرید  قدرت  تورم  لجام گسیخته  رشد  کرد.  قیمت ها 
پایین می آورد و افزایش ناچیز دستمزد و دیگر مولفه های مزدی 
جوابگو نیست. چاره کار اتخاذ سیاست هایی در سطح کلان است 

تا جلو افزایش قیمت ها گرفته شود.

یک کارشناس اقتصادی با اشاره به شدت گرفتن خروج سرمایه از 
کشور در سنوات اخیر گفت: از سال ۹٦ تا پایان آذر ماه۹۸ حدود۴۸ 

میلیارد دلار سرمایه از کشور خارج شده است.
است. گرفته  شدت  دوازدهم  دولت  در  کشور  از  سرمایه  خروج 

سرمایه  حساب  خالص  از  ایران  آمار  مرکز  داده های  جدیدترین 
نشان می دهد فرآیند خروج سرمایه از کشور در سال های ۹۷ و 

۹۸ همچون سال ۹٦ ادامه یافته است. خالص حساب سرمایه در 
سال های ۹٦، ۹۷ و نه ماهه ۹۸ به ترتیب با کسری ٣/۱۹، ۱٦ و 

۷/۱۲ میلیارد دلار مواجه بوده است.
درواقع از ابتدای سال ۹٦ تا پایان آذر ۹۸ بالغ بر ۴۸ میلیارد دلار 
افزایش  لحاظ  بدون  )این رقم  از کشور خارج شده است  سرمایه 

بدهی های ارزی نظام بانکی می باشد(

و چشم  اول سال ۱٣۹۹  ماهه   ۴ اقتصادی  تحولات  با مجموعه 
 ۱۴۰۰ سال  نیمه  تا  روحانی  دولت  اقتصادی  های  سیاست  انداز 

روند خروج سرمایه از کشور ادامه خواهد داشت .
عباس علوی راد معتقد است، در نیمه دوم سال ۱٣۹٦ و در جریان 
التهابات ارزی سال ۱٣۹۷ نشان داد توجه جدی و حساسیت لازم 

به مسئله خروج سرمایه از کشور را ندارد.

کم توجهي مسئولان ادامه دارد ؛

استخدام بی ضابطه غیربومی ها تاسف برانگیز است

عضو شورای کلانشهر اهواز :

آبفا تمام شهر را شخم زده است

معاون وزیر بهداشت :

اکثرداروی های شیمیايی خارج از داروخانه ها تقلبی هستند

فعال کارگری :

تورم افزايش ناچیز دستمزد را می بلعد

کارشناس اقتصادی :  خروج سرمايه از کشور شدت گرفته است


